
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. juli 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 469
Vil ministeren redegøre for, hvorfor tællingerne af den gråstrubede lappedykker, hvoraf
størstedelen daterer tilbage fra 1999/2000, accepteres som validt datagrundlag, mens
nogenlunde samme antal tællinger for edderfuglen ikke accepteres, trods disse er af
langt nyere dato?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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